



Ort Göteborg, Scouternas kansli	Plats
Närvarande: Sofia Friman, Sara Hill, Björn Jönsson, Anders Eriksson §§1-7, Anders Ödman, Oscar Johansson Adjungerad: Sandra Karlsson Vid protokollet: Sofia Friman	Närvarande
Ordförande Anders Ödman förklarade mötet öppnat.	§1 Öppnande av mötet
BESLÖT Att godkänna föredragningslistan	§2 Godkännande av föredragningslista
BESLÖT Att utse Sara Hill till justeringsperson	§3 Val av justeringsperson
BESLÖT Att se protokoll FS12-25 och FS14-25 som justerade och signerade	§4 Föregående protokoll
BESLÖT Att Anders E är medlem i Ransbergsstiftelsens styrelse och kommer inte medverka i beslut rörande Ransberg i FS.	§5 Frågan om jäv
GS föredrar sin rapport muntligt och lyfter särskilt att hon ser en förbättrad stämning i arbetsgruppen efter ett tydligt beslut om framtiden från NSF:s förbundsmöte. Vidare har perioden för den tillfälliga arbetstidsförkortningen kommit till ända och GS sammanfattar rapporten för förbundsstyrelsen Anders Ö gav en muntlig rapport där det varit en lugn period sedan senaste mötet. Anders E rapporterar att det hållits begränsad kontakt med UScK och RScK på sista tiden. Björn gav en muntlig rapport från UtUt där det är osäkert kring team runt Solvarg och Idekursen just nu. Även utbildningshelgen i vår är det osäkert kring just nu. Anders E var ombud på INRIFs årsmöte, det bjöds på mat, presenterades om verksamheten och ny styrelse valdes. Sara var representant från styrelsen på Movendi Sveriges Riksmöte. Hon var uppe i talarstolen lite kort och det var inte så många som ställde frågor om NSF, det var mer hejarop om att vi vill gå med.	§6 Rapporter



Sofia var på The Academy i Grekland i veckan. En utbildnings-och nätverksträff för Scouter i Europa vilket var väldigt lyckat.	
Sandra har startat en dialog med Movendi Sveriges GS och kommunikatörer om den framtida processen. UScK och RScK har uttryckt en oro om deras eventuella existens i Movendi Sverige där vi ska starta en dialog med dem om det. Oscar planerar att föra en dialog med Movendi Sverige om vår ekonomi, hur det fungerar och har gjort historiskt. Även om hur det fungerar med våra stiftelser. Anders Ö för en dialog med Movendi Sverige ordförande. En förhoppning om att ha ett fysiskt styrelsemöte med båda styrelserna tillsammans finns. Vi gick igenom besluten från FM och diskuterade några mer ingående. Vi behöver förbereda för en avveckling av förbundet enligt #34, #35 och #39. #simon-thorn-2 är slutmålet i processen där vi behöver få till ett samverkansavtal innan det. Finns inte allt klart till XFM i första kvartalet får vi överväga de möjliga vägar som ska tas då. Det finns punkter som behöver tas upp och redas ut inför ett samverkansavtal. Vi behöver vara med i processen. Anders E är intresserad av att sitta med i gruppen som kollar på det nya samverkansavtalet. Vi behöver fokusera på det vi kan påverka just nu. Vi behöver skapa olika arbetsgrupper för de olika processerna som behöver pågå samtidigt.	§7 Processen framåt
Mötet ajourneras för lunch	Ajournering
Mötet återupptogs vid 14:10	Ajournering
#fs-37 Vad händer efter vi fått indikationer från kårerna? Vi behöver en plan framöver, om flera kårer i ett distrikt lämnar, vad händer med distriktet då? Behöver vi stötta upp distrikt och kårer där det är många olika viljor?	§7 Processen framåt



#simon-thorn-2 Det kommer att bli svårt genomföra ett förbundsmöte så snart i tid då processen kring scoutverksamheten tar längre tid än den första indikation vi fått. #fs-65 Det kommer behöva kommuniceras ut i nyhetsbrevet. Hur ska vi kommunicera ut det? Personalen utformar inhämtandet av informationen. Vi gav Sandra input på utformningen. #simon-thorn-4 Personalen får i uppgift att merga ihop båda arbetsplanerna Vad är styrelsens uppdrag under 2026? Kan se det som flerdelat, vi ska verka för att vi kommer in i Movendi Sverige, arrangera FM, påbörja en nedläggning av organisationen och verka för en verksamhetsplan som sträcker sig längre än vårt uppdrag. Det kommer behövas finnas en bredd i det nya scoutkommitten i Movendi Sverige. Främst scouter med kraft och energi. Vi skickar med detta till valutskottet som får börja leta efter de som ska sitta där. Det kommer behöva finnas kompetenser som att skapa policys och dokument bland annat.	
Personalen får i uppgift att slå samman de två förslagen från FM från Simon och FS	§8 Arbetsplan 26/27
Vi får invänta synpunkter från UtUt om utbildningshelgen. En uppdragsbeskrivning behöver tas fram gentemot UtUt. Sandra och Sara får i uppdrag att ta fram den innan årsskiftet.	§9 Arrangemangsplan 26/27
Mötet ajourneras för julbord och trevligheter till 23/11	Ajournering av mötet
Mötet återupptogs 09:10 23/11	Ajournering av mötet
Vi gick igenom arrangemangsplanen och det är för nuvarande 72 anmälda till nyårsbalen vilket är jättekull!	§9 Arrangemangsplan 26/27
Förbundsråd - behöver vi ett nytänkt kring arrangemanget? Det hålls digitalt under maj.	
UScK behövs det ett ekonomiskt möte med snart, kontaktperson för kommittén initierar det.	§10 Budget 26/27
Det finns en viss ovisshet inför verksamhetsövergång och vilka beslut som behöver tas med budgeten i åtanke.	



Driftsbidrag och anläggningscheckar diskuterades hur det fungerar nu. En fysisk förbundsledningssamling planeras till i vår. Sandra fixar en doodle för att hitta datum. Oscar, Björn och Anders Ö bokar in ett möte med anläggningsstiftelsestyrelserna. Anders kontakter valutskottet och berättar om våra framtida tankar om de olika grupperna som ska föra arbetet framåt. Val av kontaktperson gentemot UScK, RScK och Anläggningarna. BESLÖT Att Välja Sara som kontaktperson gentemot UScK BESLÖT Att Välja Anders Ö som kontaktperson gentemot RScK BESLÖT Att Välja Björn som kontaktperson gentemot Storrallen BESLÖT Att Välja Anders Ö som kontaktperson gentemot Kungshol BESLÖT Att Välja Björn som kontaktperson gentemot Ransberg	§11 Övriga frågor
Nästa digitala möte blir 16e december kl 20:00. Nästa fysiska möte blir preliminärt 16-18e januari i Stockholm. Preliminärt blir det ett längre fysiskt eller digitalt möte 30-31a maj. Preliminärt fysiskt höstmöte blir 22-23e augusti. Preliminärt digitalt möte den 4 oktober. Sandra ordnar en doodle för framtida digitala möten.	§12 Nästa möte
Vi hade en reflektionsrunda och Anders Ö avslutade mötet.	§13 Mötet avslutas och utcheckning